
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 27. juli 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 919
Af en radioudsendelse på P4 Østjylland den 19. juli 2012 fremgik det, at dan-
ske handicaporganisationer føler, at de løber panden mod en mur, når det
handler om de priser, handicappede skal betale for at benytte kollektiv trans-
port. F.eks. udtalte næstformanden i Midttrafiks bestyrelse, at det er i orden,
at handicappede skal betale dobbelt pris, hvorfor ministeren bedes redegøre
for ministerens holdning til, at det ofte er dobbelt så dyrt for mennesker med
handicap at tage offentligt transport, og om ministeren finder, at dette er rime-
ligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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